
HAGBERG personība 

Kā radās Tava interese par personāla 
vadību un atlasi? 

 
 

 

Kāda ir Tava darba filozofija? 

Ko pa šo laiku, strādājot
HAGBERG, esi iemācījusies/guvusi?

Ātri noreaģēt dažādās situācijās. Pieņemt, ka 
darbinieki ir dažādi, viņu motivācija strādāt ir 
dažāda – nereti noder individuāla pieeja. Šai 
nozarei ir sava specifika, ar kuru mums dažkārt ir 
jārēķinās arī atlases procesā. Tomēr esmu apgu-
vusi “spēles noteikumus”.

Inese Meikša
Personāla atlases un apmācību speciāliste 

Personāla vadības
jomas entuziaste  

Patīk sevi realizēt,
iekārtojot dārzu

Pēc kolēģu domām –
cilvēks, kas vienmēr

spēj uzlabot garastāvokli birojā

Inese Meikša 

Beidzot vidusskolu, nemaz nebija 
tāda profesija kā personāla atlases 
speciālists (to sauca par kadru 
daļu) – šādu lomu sev tolaik nebūtu 
iedomājusies. 

Kā jebkuram darbiniekam un cilvēkam – izdarīt to, 
ko esi apsolījis. Ar savu darbu veicināt vispārējo 
uzņēmuma darbu un attīstību. Ir patīkami sadzirdēt 
“paldies”, kopīgi atrisināt problēmsituācijas, sajust-
ies, ka esi vajadzīgs un Tavs darbs ir novērtēts.

No katra darbinieka veidojas puzle, 
kopbilde. Es nevaru iztikt bez 
kolēģiem, un kolēģiem ir vajadzīgs 
mans darbs.

Strādājot šeit, esmu radusi līdzs-
varu starp darbu un privāto dzīvi, 
brīvo laiku, ko varu pavadīt ar 
ģimeni.

Viss sākās nejauši. Sāku strādāt bankas nozarē – 
bija izveidots savs mācību centrs, kur es kļuvu par 
sekretāri. Pāris mēnešos mana tiešā darbu vadītā-
ja saskatīja manu vēlmi darboties, piedāvāja kļūt 
par apmācību speciālisti, un tad es sāku organizēt 
kursus kolēģiem. Tā tas laika gaitā attīstījās – 
pēdējos 15 gadus esmu strādājusi personāla 
vadības jomā, veicot dažāda veida pienākumus, 
bet šobrīd HAGBERG esmu personāla apmācību 
speciāliste.


